
 

 

Voor u ligt de tweede nieuwsbrief van Regio Midden-

Holland, de nieuwe regio in 2015. 

 

Sinds het verschijnen van de vorige nieuwsbrief begin maart zijn er veel zaken 

afgerond. De beschrijving van de nieuwe netwerkorganisatie en daaraan 

gekoppeld een reorganisatievoorstel van de samenwerking in het ISMH zijn 

vertaald in concrete acties om te komen tot de beoogde netwerksamenwerking. 

Verandermanager Joost Bernsen heeft zijn opdracht tot een goed einde gebracht. 

Het laatste wat hij heeft opgeleverd is een notitie over hoe de regionale 

netwerksamenwerking (bestuurlijk) vormgegeven wordt. Beschreven is hoe de 

verantwoordelijkheden en onderlinge verhoudingen zijn tussen RSO (regionaal 

overleg gemeentesecretarissen), AB/DB, regionaal platform, 

portefeuillehoudersoverleggen, gemeenteraden en partners.  

 

Inmiddels is Annemie Blomme, gemeentesecretaris van Waddinxveen, benoemd 

als secretaris voor de regio. Zij neemt het stokje over van Joost Bernsen. 

Daarnaast is per 1 mei is het personeel, werkzaam voor de regio, in dienst 

getreden van de vijf gemeenten. Tevens zijn de bestuurlijke trekkers van de 

bestuurlijke overleggen bekend geworden. 

 

Daarmee zijn weer een aantal belangrijke stappen gezet in de vormgeving van de 

netwerksamenwerking van deze regio. 

Over deze zaken leest u meer in deze nieuwsbrief. 

 

Ook in de nieuwsbrief aandacht voor de inhoudelijke kant van de samenwerking. 

Zoals de brief aan informateur van Provinciale Staten namens de programma’s en 

de vaststelling van het uitvoeringsprogramma Slappe  Bodem. 

 

De regio is op veel terreinen, zoals u kunt lezen, goed bezig. De komende periode 

gaan we dan ook echt benutten om inhoudelijke slagen te maken met onze 

programma’s. 

 
 

Dr. Milo Schoenmaker 

Voorzitter Regio Midden-Holland, de nieuwe regio  
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Netwerksamenwerking  

Het unieke aan de samenwerking in ‘Regio Midden-

Holland, de nieuwe regio’ is dat er een 

netwerksamenwerking wordt vormgegeven tussen 

gemeenten en andere partijen volgens een nieuwe 

werkwijze. Kenmerk van een netwerk organisatie is 

dat het netwerk niet in formele zin bestuurd wordt. 

Deelnemers onderschrijven strategische doelen. Op 

basis van sturing op de programma’s en op 

projectmatige basis worden concrete resultaten 

geboekt. Waarbij per project verschillende partijen 

kunnen deelnemen. Dit betekent dat het vooral gaat 

om de sturing op de gezamenlijke ‘inzet’ van de 

gemeenten in het netwerk en de sturing van de 

gemeenschappelijke regeling.  

 

Het netwerk van samenwerkende gemeenten werkt 

op basis van een aantal uitgangspunten: 

 De strategische thema’s worden op de sterkste 

(meestal grootste) schaal geagendeerd. 

 De organisatie bewaakt de samenhang tussen de 

schalen en met andere beleidsterreinen. 

 De organisatie heeft een sterk strategisch 

coördinerend vermogen. 

 Grote betrokkenheid van gemeenten. 

 Het primaat ligt in de samenwerking bij 

portefeuillehouders. 

 Er is overzicht op actuele bestuursinformatie van 

de totale samenwerking op de diverse 

schaalniveaus. 

 Er is medesturing door regionaal secretarissen 

overleg op tactisch en operationeel niveau en 

betrokkenheid bij informatie en communicatie. 

 De personele capaciteit wordt vanuit gemeenten 

geleverd of elders ingehuurd. 

 De organisatie is flexibel, klein en heeft lage vaste 

kosten en lage financiële risico’s. 

 De programmasecretarissen van de vijf domeinen 

functioneren onafhankelijk van eigen gemeenten, 

hebben een helicopterview, hebben kennis van de 

deelnemende gemeenten. Zij bezitten specifieke 

vaardigheden in de samenwerking. 

 De open cultuur is gericht op samenwerking en 

het gezamenlijk verwezenlijken van de regionale 

doelstellingen. 

Sturing vindt plaats door bestuurlijke overleggen 
van de programma’s, het regionaal platform en AB 
ISMH en regionaal secretarissen overleg (RSO) 
onder aanvoering van de secretaris van de regio. 
Informatie over hun rollen en 
verantwoordelijkheden vindt u op 
www.regiomiddenholland.nl. 
 

Gemeenteraden 

In nieuwe samenwerking is de rechtspersoon 

(gemeenschappelijke regeling) meer op de 

achtergrond geplaatst, terwijl tegelijkertijd 

dezelfde vijfgemeenten afspraken hebben gemaakt 

om in een netwerkorganisatie op vijf bestuurlijke 

tafels met bijbehorende programma’s samen te 

werken.  

 

Door de klankbordgroep van raadsleden worden de 

raadsleden tijdens radenconferenties betrokken bij 

de strategische programma’s. Raadsleden kunnen 

met leden van de andere gemeenteraden daarover 

van gedachten wisselen. Op deze wijze kan 

informatie meer eenduidig worden overgebracht 

en ontstaat ook meer begrip voor de verschillende 

gezichtspunten die bij gemeenten bestaan.  

 

Klankbordgroep gemeenteraadsleden  

De klankbordgroep van gemeenteraadsleden 

begeleidt het proces om de betrokkenheid van 

gemeenteraden bij de regionale samenwerking in 

de Regio Midden-Holland.  

Met de (regio-)secretaris bereiden ze de 

radenconferenties voor en organiseren deze 

gezamenlijk. Daarnaast geven ze adviezen over de 

communicatie naar de raden.  

DE REGIO ALS NETWERK  

http://www.regiomiddenholland.nl/De+Nieuwe+Regio/Netwerkorganisatie


 

In de gezamenlijke vergadering van het Platform 

regio Midden-Holland, de nieuwe regio en AB ISMH 

is op 4 maart 2015 Annemie Blomme benoemd als 

secretaris van het Platform en de 

gemeenschappelijke regeling ISMH. Annemie 

Blomme volgt Joost Bernsen op die deze 

secretarisfunctie de afgelopen periode als 

verandermanager heeft verricht. Annemie Blomme 

gaat deze werkzaamheden uitvoeren naast haar 

taken als gemeentesecretaris van de gemeente 

Waddinxveen.  

De opdracht aan Annemie Blomme is om als 

ambtelijk boegbeeld van en de verbindende schakel 

binnen de netwerkorganisatie Regio Midden-

Holland, de nieuwe regio deze regio een duidelijk 

gezicht te geven en verder op te bouwen. 

  

Het opbouwen van Regio Midden-Holland, de 

nieuwe regio vraagt om een andere manier van 

aansturen en samenwerken. De secretaris houdt zich 

bezig met het organiseren en stimuleren van de 

samenhang tussen de domeinen/ programma’s, de 

herijking van programma’s en de gewenste c.q. 

benodigde netwerkactiviteiten en lobby’s. Daarmee 

samenhangend is Annemie eindverantwoordelijk 

voor de inzet van de ambtelijke ondersteuning en 

een daarbij passende werkopdracht. Ze voert 

periodiek overleg met de trekkers van de vijf 

programma’s over voortgang, inhoudelijke 

samenhang, netwerk en lobbyactiviteiten en de inzet 

van mensuren. Daarnaast houdt ze zich bezig met 

het sturen op informatie en communicatie en de 

aansluiting op het convenant dat door de regio, 

gesloten is met Alphen aan den Rijn en Woerden 

(AGW).  

 

Ten aanzien van de raden heeft de secretaris een 

coördinerende rol met als doel de betrokkenheid 

van de raden bij de ontwikkelingen in de regio te 

organiseren en te faciliteren.  

Ook is de secretaris eindverantwoordelijk voor de 

voorbereiding van de vergaderingen van het 

regionaal platform en AB ISMH (de 

gemeenschappelijke regeling). 

 Nieuwe (regio)secretaris en overgang personeel 

 
Overgang personeel naar de gemeenten 

Het personeel dat werkzaam is in de regio is per 1 

mei in dienst getreden van de betrokken 

gemeenten, volgens het principe “mens volgt 

werk”.  

 

De regionale samenwerking krijgt door en vanuit 

het netwerk van deze gemeenten vorm en inhoud. 

De medewerkers blijven vanuit de gemeente 

ingezet worden in de regionale samenwerking.  

 

Gezien de aard van hun functie begeven ze zich 

veel in én buiten de regio (bij de provincie, 

Zuidvleugel, aangrenzende regio’s, etc.) om de 

belangen van de regio te behartigen en lobby te 

bewerkstelligen. Ze werken vanuit  een 

onafhankelijke positie met helicopterview  over de 

regio en verder.  
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De bestuurlijk trekkers c.q. de voorzitterschappen 

van de vijf programma’s van de regionale 

samenwerking zijn verdeeld over de vijf gemeenten 

in de regio.  De overleggen van de programma’s 

hebben nu ook een uniforme naam gekregen: 

bestuurlijk overleg.   

De bestuurlijk trekkers stellen zich aan u voor en 

vertellen waar het programma nu mee bezig is en/of 

mee aan de slag gaat. 

 

Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt 

Daphne Bergman (Gouda): 

“We willen de regio in de 

komende periode veel sterker 

profileren. Enerzijds door te 

laten zien wat we al hebben 

gerealiseerd, zoals 

bijvoorbeeld succesvolle 

transformatieprojecten van 

leegstaande kantoorpanden. 

Anderzijds door meer 

zichtbaar te maken wat de 

regio te bieden heeft, 

bijvoorbeeld ten aanzien van 

de bedrijven die in de regio 

gevestigd zijn. Daarbij gaan we 

aan de slag met de branding 

van bedrijventerreinen, door 

deze zichtbaar te maken op een kansenkaart. De 

uitdagingen met betrekking tot detailhandel pakken 

we op, waarbij elke gemeente een eigen dynamiek 

kent, afhankelijk van de ruimtelijke kenmerken van 

het centrumgebied, maar ook de kansen die er 

lokaal zijn  voor samenwerking met de ondernemers 

en vastgoed eigenaren. Daarnaast wordt 

aangesloten bij het economisch programma van de 

samenwerking Alphen/Gouda/Woerden. Dit zijn 

projecten op het gebied van technische- en ICT 

innovatie, duurzaamheid en circulaire economie en 

de aansluiting tussen onderwijs en arbeidsmarkt. De 

projecten kenmerken zich door samenwerking met 

bedrijven en onderwijsinstellingen. Ook in ‘De 

Nieuwe Regio’ zetten we in op de kansen die zgn. 

triple helix samenwerking biedt. Ik merk veel 

positieve energie om de regio sterker op de kaart te 

zetten!” 

 Portefeuilleverdeling en bestuurlijk trekkers van de regio 

Ruimte en Wonen 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Dilia Blok (Krimpenerwaard): “De kracht van 

Midden-Holland is de verwevenheid van de 

Hollandse dorpen, steden en het landschap. Het 

Bestuurlijk overleg Ruimte en Wonen zet in op 

versterking van die unieke ruimtelijke kwaliteiten 

voor een vitale regio. 

Daarop zetten we in met regionale afspraken over 

het wonen in de regio voor een aantrekkelijk 

woon- en vestigingsklimaat.  

 

Vanuit kwaliteitsambities streven we naar 

verbetering van voorzieningen en bereikbaarheid 

ten behoeve van een evenwichtige 

bevolkingsopbouw.  

 

We zetten in op de verbinding stad en ommeland: 

de relatie stad (kleine en grote steden) en 

platteland, versterking van kwantiteit naar 

kwaliteit en verbetering van de randvoorwaarden 

voor ondernemers om aantrekkelijke en 

vernieuwende concepten te kunnen realiseren.  

Een andere strategische opgave voor dit overleg is 

die van waterveiligheid en bodemdaling.  

 

Volop werk dus voor het Bestuurlijk overleg 

Ruimte en Wonen!” 
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Verkeer en Vervoer 
Kees de Jong (Waddinxveen): 

“Wij willen onze regio beter 

bereikbaar maken. Verkeer en 

vervoer is bij uitstek het domein 

waar (boven)regionale 

samenwerking niet alleen 

voordelen oplevert, maar zelfs 

een noodzaak is. Met dit 

gedeelde belang in het 

achterhoofd gaan wij de 

komende tijd het programma 

verkeer en vervoer invulling 

geven door het opstellen van een Regionaal 

Verkeer- en Vervoerplan (RVVP). Dit doen wij 

samen met omliggende gemeenten, andere 

overheden, maatschappelijke stakeholders en 

vertegenwoordigers uit het bedrijfsleven. Het 

nieuwe RVVP heeft een tijdshorizon van 2025 

met een doorkijk naar 2030 en vervangt het 

oude RVVP uit 1995. Het plan zal bestaat uit een 

drietal volgtijdelijk op te leveren onderdelen: 

een strategisch kader, een beleidsvisie en een 

operationeel uitvoeringsprogramma met 

concrete en kansrijke regionale projecten. Het 

eerste onderdeel, het strategisch kader, is 

inmiddels door de colleges in Midden-Holland 

ter consultatie voorgelegd aan hun 

gemeenteraden. Het RVVP vormt straks een 

basis voor (BDU-)subsidies, investeringen en 

gemeentelijke mobiliteitsvisies en 

vergemakkelijkt een gezamenlijk en slagvaardig 

optreden naar derden toe.” 

Sociaal Domein 

Naar aanleiding van de bestuurlijke regionale afspraken 

neemt de gemeente Zuidplas, wethouder Joke 

Vroegop, het bestuurlijk voorzitterschap van de het 

programma sociaal domein over. 

 

Laura Werger 

(Gouda): 

“Gegevensoverdracht, 

financiën op orde en 

adequate 

sturingsinformatie. 

Dat zijn de thema's 

waar ons programma 

Sociaal Domein zich 

de komende tijd op richt.  

We willen zorgen dat gegevens van huidige en nieuw 

cliënten snel en veilig op de benodigde plekken kunnen 

worden uitgewisseld.  

We willen voldoende financiën hebben om onze 

inwoners de juiste ondersteuning te bieden. Zo lobbyen 

we nu met de regio voor een uitstel van het 

Verdeelmodel Jeugd, waarmee het Rijk het landelijke 

budget voor jeugdhulp gaat verdelen.  

Daarnaast willen we adequate managementinformatie 

om effectief te kunnen en gemeenteraden gericht te 

informeren. Veel backofficewerk; allemaal om te 

zorgen dat onze inwoners de juiste hulp krijgen waar 

nodig.” 

 

Natuur, water en recreatie  

Jan Leendert van den Heuvel 

(Bodegraven-Reeuwijk): "De 

versnippering van de 

bestuurlijke inzet op het terrein 

van Natuur, water en recreatie 

in onze regio heeft 

langzamerhand doldrieste 

vormen aangenomen. Daar is 

wat aan te doen. Daarom wil ik 

de komende tijd graag werken 

aan een krachtige en effectieve 

samenwerking met de collega's 

binnen en in de buurt van onze regio. Wij hebben met 

elkaar op het vlak van natuur en recreatie vaak meer te 

bieden dan we zelf beseffen."  

Portefeuilleverdeling en bestuurlijk trekkers van de regio 
         vervolg 
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Eind maart, ten tijde van de collegevorming van de 

Provinciale Staten, heeft regio Midden-Holland een 

lobbybrief verzonden aan de informateur van de 

Provincie Zuid-Holland. Met deze gezamenlijke brief 

heeft de regio een aantal 

inhoudelijke speerpunten per 

bestuurlijk overleg bij de 

informateur aangedragen.  

 

Namens het Regionaal 

bestuurlijk Platform Midden-

Holland vraagt de regio in deze 

brief om een gezamenlijke inzet 

voor een aantal strategische 

opgaven op de domeinen 

Ruimte en Wonen,  

Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt, Verkeer en 

Vervoer en het Sociaal Domein. 

 

Voor de nieuwe bestuursperiode 2015 – 2018 zien 

de samenwerkende gemeenten een aantal urgente 

opgaven en kansrijke ontwikkelingen die boven het 

schaalniveau van de samenwerkende gemeenten 

uitgaan, met een gemeenschappelijk belang voor 

regio en provincie en die daarom vragen om een 

gezamenlijke inzet.  

 

Wat betreft Economie, Onderwijs en Arbeidsmarkt 

wordt onder andere gezamenlijke inzet gevraagd 

voor het stimuleren van de bestaande grote 

economische diversiteit en het bevorderen van het 

levendige ondernemersklimaat (MKB). Bijvoorbeeld 

door het stimuleren en ondersteunen van 

ruimtelijke ontwikkelingen die een bijdrage leveren 

aan behoud en verbetering van kwalitatieve en 

kwantitatieve vestigingsfactoren van het midden- 

en kleinbedrijf. Daarnaast het bevorderen innovatie 

en duurzaamheid en het verbeteren van de 

aansluiting tussen het beroepsonderwijs en de 

arbeidsmarkt.  

 

Op het gebied van Ruimte en Wonen is bijvoorbeeld 

de versterking van de vitaliteit van het gebied en  

de verbinding van stad en ommeland om te zorgen 

voor bereikbaarheid, toegankelijkheid en beleving 

van de vele mooie plekken in het gebied. Als ook 

gezamenlijke inzet voor een aantrekkelijk woon- en  

vestigingsklimaat door in samenwerking of in  

overleg met elkaar te investeren in verbetering van 

voorzieningen en bereikbaarheid ten behoeve van 

een evenwichtige bevolkingsopbouw.  

 

Voor Verkeer en Vervoer wordt 

gezamenlijke inzet gevraagd voor 

een aantal speerpunten uit het 

Regionaal Verkeer- en 

Vervoerplan (RVVP). Dit is onder 

andere het bevorderen van de 

regionale bereikbaarheid van 

sleutellocaties via (boven)

regionale netwerken. Tevens het 

bewaken van de balans tussen 

ons groene karakter, de veiligheid 

en de recreatieve kwaliteit enerzijds en een goede 

bereikbaarheid van de regio anderzijds.  

Daarnaast een aantal concrete zaken zoals 

maatregelen A20 Oost tussen Nieuwerkerk aan den 

IJssel en knooppunt Gouwe en de Bodegravenboog 

en Algeracorridor. 

 

Vanuit het sociaal domein wordt de provincie 

verzocht om de gemeenten blijvend te 

ondersteunen op het terrein van de sociale taken, 

zoals bijvoorbeeld door het blijven subsidiëren van 

JSO. 

 

Op 18 maart werd al een brief aan de (in)formateur 

gestuurd namens de voorzitters van een aan aantal 

bestuurlijke overleggen in de regio op de 

beleidsterreinen vrijetijd, groen, natuur, water en 

recreatie. Gepleit is voor behoud van het in de 

afgelopen jaren ontwikkelde provinciale beleid, 

ontschotten van het provinciale subsidiebeleid en 

voor samenwerking tussen de regio en provincie in 

coöperatie, commitment en co-regie. De titel van 

de brief ‘Verbinden in vertrouwen, ambities in het 

Groene Hart’, wijst daar op.  

 

Lobby 

De lobby houdt met deze brieven niet op. De in de 

brieven opgenomen speerpunten geven een 

inzichtelijk kader van waaruit de lobby via politieke 

kanalen door bestuurders verder gevoerd wordt. De 

bestuurders nemen de brieven ‘onder de arm’ mee 

in hun politieke en bestuurlijke contacten in de 

provincie. 

Brieven aan informateur Provinciale Staten 

http://www.regiomiddenholland.nl/Documenten/Brieven+aan+PS+maart+2015/default.aspx
http://www.regiomiddenholland.nl/Documenten/Brieven+aan+PS+maart+2015/default.aspx
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In de veengebieden van Zuid-Holland, Noord-

Holland, Utrecht en in delen van Flevoland en 

Friesland is het voor weinig inwoners een geheim 

dat de bodem daalt. Zij moeten regelmatig hun 

tuinen ophogen, stoepjes aanleggen om in hun 

huizen of bedrijfspanden te komen en belasting 

betalen aan hun gemeente om straten, pleinen en 

stoepen op te hogen. De bodemdaling bestaat al 

eeuwen, en tot nu toe 

hebben de bewoners er 

op allerlei manieren op 

ingespeeld.  

 

De gevolgen van 

bodemdaling zijn te 

bestrijden, maar de 

grenzen van wat nog 

beheersbaar is zijn in 

zicht. De 

verantwoordelijke 

beheerders van de buitenruimte verenigd in het 

Platform Slappe Bodem vinden het daarom tijd voor 

een grondige aanpak. Het vestigingsklimaat en de 

aantrekkelijke leefomgeving staan onder druk, en 

dat vraagt om een nationale strategie.  

Streven van de huidige deelnemers is om het 

Platform te versterken en te vergroten.  

Hiermee moet een grote coalitie ontstaan van 

gemeenten, waterschappen en provincies.  

Met het nieuwe Uitvoeringsprogramma Platform 

Slappe Bodem 2015-2019 zetten de deelnemende 

partijen met hernieuwd elan hun inzet voort. Op 22 

april is dit Uitvoeringsprogramma vastgesteld in het 

stadhuis van Alphen aan den Rijn. 

 

De kerngroep van het Platform 

Slappe Bodem, met hierin 

bestuurders van de gemeenten 

Alphen aan den Rijn, Woerden, 

Gouda, Krimpenerwaard en 

Zaanstad nemen het voortouw. 

Door kennis te delen, te 

ontwikkelen en door het 

betrekken van ondernemers en 

kennisinstellingen moeten 

manieren ontwikkeld worden om 

duurzaam met de problematiek 

om te gaan. 

Omdat een groot en economisch belangrijk deel 

van Nederland te maken heeft met slappe bodem, 

spreekt het Platform Slappe Bodem ook het Rijk 

aan. Een eenduidige en collectieve aanpak is 

gewenst, waarin ook ruimte gecreëerd moet 

worden voor innovaties en de toepassing daarvan. 

 Bureau Leerlingenzaken Midden-Holland en ROC Leiden winnen bokaal! 

Tijdens de slotmanifestatie van 

het landelijke project ‘aanpak 

verzuim 18+’ (we missen je) 

kregen Hans Hoes van het 

bureau leerlingzaken Midden-

Holland en Angela van Steijn van 

ROC Leiden een grote bokaal 

voor hun inspanningen. Tussen 

september 2014 en februari 2015 hebben ze zich 

ingezet om met 4 ROC’s (ROC Leiden, ID-College, 

Mondriaan en Wellant) en 3 RMC regio’s 

(Haaglanden, Holland-Rijnland en Zuid-Holland Oost 

(=Midden-Holland/ Rijnstreek) gezamenlijke 

werkafspraken voor het tegengaan van verzuim van 

jongeren van 18 jaar en ouder te maken.  

Belangrijkste afspraak is dat 

iedereen gezamenlijk optrekt, 

men elkaar weet te vinden en de 

jongere die verzuimd in beeld 

hebben en in gesprek gaan met 

deze jongere. Verzuim is een 

indicator voor voortijdig 

schooluitval en alleen in 

samenwerking wordt het vangnet voor de jongere 

sluitend gemaakt. De werkafspraken zijn per 1 mei 

2015 ingeregeld en worden op 5 november 2015 

geëvalueerd, waarna verbeterpunten worden 

opgepakt. Onze regio was de eerste grote regio in 

Nederland met een concreet resultaat.  

Platform Slappe Bodem: Tijd voor een grondige aanpak! 
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Na 10 jaar komt er een einde aan het 

samenwerkingsverband Woerdens Beraad, sinds 

2005 de krachtenbundeling van alle Groene 

Hartgemeenten. Na raadpleging van de leden van 

het Woerdens Beraad, de 6 regionale 

samenwerkingsverbanden van de gemeenten in het 

Groene Hart, is dit besloten op 23 maart in 

Schoonhoven tijdens de laatste bijeenkomst van het 

Woerdens Beraad. 

 

Reden van het besluit is dat gemeenten op eigen 

kracht en in nieuwe samenwerkingsverbanden 

bezig zijn met het in stand houden en ontwikkelen 

van de kwaliteiten van het Groene Hart. De sterkere 

rol van gemeenten en het ontbreken van 

samenhangend Groene Hartbeleid van het Rijk en 

de provincies hebben het Woerdens Beraad 

overbodig gemaakt. 

De voorzitter van het Woerdens Beraad, 

burgemeester van Molenwaard, Dirk van der Borg: 

“Met enige weemoed maar met een positief gevoel 

over de toekomst neem ik afscheid van een tijdperk 

in het Groene Hart. We moeten echter niet 

vasthouden aan een samenwerkingsverband als die 

niet meer nodig is”. 

 

Geschiedenis 

Na de opheffing van het Bestuurlijk Platform 

Groene Hart door Rijk en provincies is in 2005 door  

de regio’s in het Groene Hart het Woerdens Beraad 

opgericht.  Doel van het Woerdens Beraad was het 

bundelen van de krachten van de destijds 64 

gemeenten om de gemeentelijke meningen en 

belangen over het Groene Hart in het beleid van 

Rijk en provincies opgenomen te krijgen, met de 

daarbij horende financiën. 

Daarin is het Woerdens Beraad succesvol geweest. 

Tegenwoordig is het ondenkbaar om zonder 

betrokkenheid van gemeenten en draagvlak bij 

gemeenten beleid voor het Groene Hart te maken. 

Ook besteden gemeenten zelf meer aandacht aan 

ruimtelijke kwaliteit (de gebruikswaarde voor 

meerdere functies, belevingswaarde voor bewoners 

en bezoekers en de waarde voor de toekomst), 

vitaliteit en leefbaarheid van het buitengebied. De 

rol van gemeenten is in de afgelopen 10 jaar sterker 

en zelfbewuster geworden. 

 

Met de opheffing van het Woerdens Beraad komt 

vooralsnog een einde aan de traditie van de 

jaarlijkse Conferentie voor Groene Hartgemeenten 

en de uitreiking van de Groene Hart Kwaliteit Prijs. 

Een aantal belangstellende gemeenten zal 

doorgaan met het uitwisselen van kennis over 

ruimtelijke kwaliteit, zoals dat door het Woerdens 

Beraad werd georganiseerd. 

Einde samenwerking Woerdens Beraad 

Leerlingen Driestar College in de prijzen 

Feest op het Driestar College in Gouda. Jaap Hulst 

en Stijn de Jong (klas A1B) en Hannah Groenewegen 

en Meike Verduijn (klas H1E), ontvingen er een 

TotallyTraffic prijs uit handen van Hilde Niezen 

(wethouder van de gemeente Gouda, 

verkeersveiligheidsambassadeur voor regio Midden

-Holland). De Jury van de TotallyTraffic wedstrijd “Ik 

wil je zien! Hoe zou jij dat doen?” had hen deze prijs 

toegekend voor hun inzendingen in de 

wedstrijdcategorieën strips en posters. 

Volgens de Jury was de strip de beste in zijn 

categorie, omdat deze grappig en duidelijk is. Jaap 

en Stijn ontvingen er ieder een mini-tablet. Hannah 

en Meike ieder een set tekenmaterialen vanwege 

de eervolle vermelding voor hun posterontwerp  

“Wherever you go, lights and glow”. Hilde Niezen, 

wethouder verkeer en vervoer in Gouda en 

ambassadeur verkeersveiligheid voor regio Midden-

Holland, prees de winnaars: “We hebben jullie 

nodig om het verkeer veilig te maken, in Gouda, in 

de regio en in heel Zuid-Holland. Jullie ideeën en 

ontwerpen zijn goud waard. Maar zorg vooral ook 

dat je zelf zichtbaar bent en blijft. Zo maken we het 

verkeer samen echt veilig!”  

 

Het Regionaal Ondersteuningsbureau 

Verkeersveiligheid Zuid-Holland (ROV-ZH) had de 

wedstrijd voor de derde keer georganiseerd.  

Lees meer op de projectwebsite Totally Traffic. 

http://www.totallytraffic.nl/leerlingen/ik-wil-je-zien-2014

